
 

 

詩歌選集第 106 首 
 

106 【阿利路亞！頌贊耶穌】 

Listen to Midi 

 

(一)阿利路亞！頌贊耶穌，王權、寶座全祂屬；阿利路亞！祂已得勝，完全得勝惟祂屬。

聽哪！蒙贖聖民歌聲，滿天響應如衆水；從各族、各民、各方中，祂已將我們贖回。 

 

(二)阿利路亞！祂未撇下我們如孤兒不顧；阿利路亞！祂何親近，憑信不再覺恍惚。四

旬之久向人顯現，雲彩將衪接升天；我心豈可忘祂應許，“與你同在到永遠”? 

 

(三)阿利路亞！天上的糧，是我食物幷住處；阿利路亞！凡饑餓者，天天就禰得飽足。

禰是我們中保、救主，父神座前常代求；坐在全能者寶座上，從今時直到永久。 

 

(四)阿利路亞！贊頌耶穌，王權、寶座全祂屬；阿利路亞！祂已得勝，完全得勝惟祂屬。

聽哪！蒙贖聖民歌聲，滿天晌聲如衆水；從各族、各民、各方中，祂已將我們贖回。 

 

 

(1) Hallelujah! Sing to Jesus, His the scepter, His the throne; Hallelujah! His the triumph,His the victory alone. Hark, 

the songs of His redeemed ones thunder like a mighty flood: Jesus out of ev'ry nation hath redeemed us by His blood. 

 

(2) Hallelujah! Not as orphans are we left in sorrow now; Hallelujah! He is near us, faith believes, nor questions how. 

Though the clouds from sight received Him when the forty days were o'er, shall our hearts forget His promise," I am 

with you evermore"? 

 

(3) Hallelujah! Bread of heaven,Thou on earth our food, our stay; Hallelujah! Here the hungry come to Thee from day 
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to day. Advocate and Intercessor, my Redeemer pleads for me, on the throne of the Almighty now and to eternity. 

 

(4) Hallelujah! Sing to Jesus,His the scepter, His the throne;Hallelujah! His the triumph, His the victory alone. Hark, 

the songs of His redeemed ones thunder like a mighty flood: Jesus out of every nation, hath redeemed us by His blood. 

 

John Zundel 

 

 


